
Protokół nr 3 z 16.04.2024 

z posiedzenia Rady Rodziców Pozytywnej Szkoły Podstawowej 

im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku w roku szkolnym 2023/2024 

 

Zebranie odbyło się na terenie Pozytywnej Szkoły Podstawowej, dnia 16.04.2024 

W spotkaniu wzięło udział 17 przedstawicieli klas I-VIII i Oddziałów Przedszkolnych. 

Ze strony Dyrekcji udział wzięli dyr. Sebastian Krawczyk i v-dyr. Mateusz Ptaszyński 

 

Przebieg spotkania: 

WSTĘP 

W związku ze zmianami jakie zaszły od ostatniego spotkania (rezygnacja 2 
członków), został przedstawiony skład Prezydium. 

 

CZEŚĆ I 

Część I odbyła się w obecności przedstawicieli Dyrekcji PSP. Dyrektor odpowiedział 
na pytania, które wpłynęły w formie mailowej ze strony rodziców: 

1. Dostępność boiska szkolnego po godzinach pracy szkoły. 

Poruszony został problem braku możliwości spontanicznego skorzystania z boiska, 
dla społeczności szkolnej po godzinach funkcjonowania placówki i w weekendy. 

Ad.1 Bez nadzoru osoby formalnie odpowiedzialnej, wejście na teren boisk szkolnych 
(szczególnie po godzinach funkcjonowania szkoły- po 17.00 i weekendy) jest 
niedopuszczalne, ze względu na akty wandalizmu, jakie miały miejsce w ostatnim 
czasie (porozbijane butelki, niedopałki papierosów, niszczeniem sprzętu sportowego, 
rozpalenie ogniska na syntetycznej nawierzchni boiska). 
Dyrekcja przewiduje możliwość skorzystanie z boiska przez zorganizowane grupy, ze 
wskazaniem osoby dorosłej (lidera grupy) zapewniającej opiekę przebywającym na 
boisku dzieciom. Osoba odpowiadająca za grupę bierze na siebie odpowiedzialność 
za bezpieczeństwo zgodnie z regulaminem korzystania z boiska szkolnego. 
Dyrekcja widzi możliwość, jeżeli znajdą się środki, na zapewnienie stałej opieki nad 
boiskiem (np. dodatkowe środki z miasta na zatrudnienie stałego opiekuna boiska).  
Szkoła zgłosiła swój akces przystąpienia do ministerialnych programów: Aktywna 
Szkoła, Aktywne Weekendy, Aktywni2. Są to programy przygotowywane przez 
profesjonalne zespoły, mające na celu aktywizację społeczności około szkolnej. W 
ramach tych programów zakładane jest wykorzystywanie szkolnych terenów 
sportowych. 

Poruszono również propozycję radnego Jana Peruckiego do spotkania z nim i 
omówienia proponowanych możliwości zwiększenia dostępności boiska dla lokalnej 
społeczności. 



 

2. Zastępstwa i sposób wykorzystania czasu podczas ich trwania. 

Zgłoszono nieodpowiednie wykorzystanie zajęć, na których odbywają się zastępstwa. 
Rodzice informują, że w czasie zastępstw puszczane są filmy/bajki często słabe 
jakościowo lub zupełnie nieodpowiednie, nie mające żadnego wymiaru edukacyjnego 
czy wychowawczego. Wskazano sytuacje, gdy w trakcje zastępstwa, uczniowie 
spędzali czas korzystając z telefonów komórkowych itp. 

Ad.2 Dyrektor poinformował, że jeżeli jest to możliwe na zastępstwa kierowani są 
nauczyciele przedmiotowi znający klasę. Poprosił o zgłaszanie przez rodziców 
konkretnych sytuacji i nauczycieli, gdyż tyko rozmowa dotycząca reakcja na 
konkretne zachowania pozwoli dyrekcji wypracować z nauczycielami inne, 
efektywniejsze wykorzystanie czasu w trakcje zastępstw. 

Dyrekcja wskazała, że nauczyciele przedmiotów niezwiązanych z programem 
nauczania w danej klasie, mogą przeprowadzać również zajęcia oparte o aktywność 
fizyczną. Gotowe materiały, propozycje takich zabaw znajdują się w dostępnej 
aplikacji „Fit School”, którą nauczyciele wdrażają w naszej szkole. 

3. Rowerowy Maj – stojaki rowerowe 

Prezydium Rady Rodziców we wcześniejszych rozmowach z Dyrekcją szkoły 
poruszyło problem małej ilości stojaków i zapytało o możliwość zwiększenia miejsc 
parkingowych dla rowerów, jeszcze przed akcją „Rowerowy maj”. 

Ad. 3 W ostatnim czasie zwiększyła się ilość miejsc rowerowych. Stojaki 
umieszczone zostały przy budynku szkoły/ basenu od strony ul. Azaliowej. Szkoła 
zwróciła się również o wsparcie do Urzędu Miasta Gdańska. Polityka UM zakłada, w 
tym zakresie, przelicznik 5 miejsc rowerowych na jedną sale lekcyjną, czyli w 
przypadku PSP mamy do dyspozycji w obecnej chwili 186 miejsc (co przekracza 
liczbę wymaganą przez UM), z równoczesną obietnicą jeszcze dodatkowych 25 
miejsc.  
Docelowo szkoła dąży do uzyskania miejsc do parkowania rowerów w ilości 300-400, 
przewidując ich lokalizację również od strony ulicy Kalinowej i Lubczykowej. Ilość i 
tempo przyrastania miejsc zależna jest od możliwości budżetowych szkoły. 
 
Rodzice zasugerowali, możliwość wykorzystania do tego celu patio szkoły. 

Dyrekcja zwróciła uwagę, że patio ma służyć jako teren do bezpiecznej rekreacji na 
przerwach. Pozostawiony w tym obszarze sprzęt taki jak rowery czy hulajnogi 
stwarzał zagrożenia dla bezpieczeństwa bawiących się tam uczniów. 

Zaobserwowane w ubiegłych sezonach akty wandalizmu pozostawionego sprzętu, 
wykorzystywania nieprzypiętych hulajnóg czy rowerów stwarza zagrożenia dla 
mienia. 

W związku z kolejną akcją „Rowerowy maj” pojawił się apel do rodziców o omówienie 
z dziećmi zasad bezpiecznego poruszania się na rowerze w drodze do szkoły. Szkoła 
również będzie o tym przypominać, zwłaszcza w klasach młodszych. 



Należy również zwrócić uwagę na nieprzypinanie pojazdów do żółtych barier przy 
ulicy, pozostawione w tym obszarze rowery utrudniają korzystanie z chodnika. W 
ubiegłych latach   zdarzały się uszkodzenia rowerów czy hulajnóg prze manewrujące 
ulicą samochody. 

4.  Dzień Dziecka 

Ad.4 Dyrekcja potwierdziła termin obchodów dnia dziecka – sobota 08.06.2024r 

Rada Rodziców zaproponowała wzięcie udziału w programie firmy Rossman 
„Czyściochy” - szkoła wysłała zgłoszenie jednak nie otrzymano informacji zwrotnej. 
Dzień Dziecka organizowany będzie zatem bez akcji „Czyściochy”. 

 

Ponadto Dyrektor poruszył problem wandalizmu i braku szacunku do udostępnionego 
mienia przedstawiając dokumentację zdjęciową niektórych takich aktów. Omówiono 
niszczenie do jakiego dochodzi zwłaszcza w toaletach szkolnych poprzez umyśle 
psucie sprzętu, graffiti na ścianach oraz marnotrawieni materiałów higienicznych 
wyłożonych w toaletach damskich, które są np. przyklejane do ścian itp. 

Możliwość rozwiązania problemu: 

• prośba, aby rodzice porozmawiali z dziećmi na temat niszczenia mienia i 
konsekwencji z tego wynikających, 

• zostało przypomniane, że wobec osoby dopuszczającej się wandalizmu 
zostaną wyciągnięte konsekwencje zgodnie z programem profilaktyczno-
wychowawczym, 

• rozmowa z dziewczynkami zwracająca uwagę na cel wyłożonych materiałów 
higienicznych, ze wskazaniem na korzyści i komfort jaki im to zapewnia. 

 Ze strony Rodziców zostało zasugerowane, że odpowiednią osobą, która 
mogłyby przeprowadzić taką rozmowę jest nauczycielka wychowania fizycznego, 
zważywszy, że zajęcia odbywają się w gronie samych dziewcząt. 

 

CZĘŚĆ II 

Cześć zebrania odbywająca się wyłącznie w gronie przedstawicieli rad oddziałowych, 
bez udziału dyrekcji: 

1. Budżet Rady Rodziców 

Nakreślona została prze Prezydium sytuacja finansowa budżetu Rady Rodziców, 
sposób pozyskiwania środków – podkreślono chęć powrotu do silniejszego 
zaangażowania się w kiermaszach szkolnych. 

Przedstawione zostały argumenty, dlaczego budżet Rady Rodziców nie może zostać 
wykorzystany jako wsparcie np. wycieczek dla uczniów w gorszej sytuacji finansowej. 

Przedstawiono pomysły wydatkowania środków z budżet RR na organizacje: Dnia 
Dziecka i recykling mundurków. 



2.  Dzień Dziecka 

Omówiono plany związane z organizacją Dnia Dziecka na terenie szkoły – apel do 
rodziców o przedstawienie propozycji organizacji/firm, które mogłyby aktywnie i 
atrakcyjnie włączyć się w naszą imprezę. 
Przedstawiono możliwość wypożyczenia sprzętu rekreacyjnego (typy dmuchaniec, 
czy trampoliny) ze środków zgromadzonych podczas kiermaszów przez Radę 
Rodziców – żaden z obecnych rodziców nie wyraził sprzeciwu.   
 

3. Zasady oceniania 

Dyrekcja szkoły jest otwarta na utworzenie grupy roboczej, składającej się z 
przedstawicieli rodziców, Grona Pedagogicznego i przedstawicieli Samorządu 
Uczniowskiego, w celu wypracowania optymalnych rozwiązań w zakresie 
sprawiedliwego i motywującego systemu oceniania. 

Osoby chętne do pracy w grupie roboczej, prosimy o zgłaszanie się do 
Przewodniczącej Rady rodziców do 7 maja 2024. 

 

4. X-lecie szkoły 

We wrześniu przewidziane są dwudniowe obchody dziesięciolecia Pozytywnej Szkoły 
Podstawowej. Odbędą się one w drugiej połowie września: 

• czwartek – spotkania oficjalne, apel, panele dyskusyjne itp. 
• piątek – obchody urodzinowe z udziałem całej społeczności szkolnej i 

dzielnicy 

Rada Rodziców bardzo zachęca do wzięcia aktywnego udziału w obchodach i 
zaangażowania się rodziców w przygotowanie imprezy.  

 

5. Recycling mundurków szkolnych i uporządkowanie funkcjonowania biura 
Rzeczy znalezionych 

Prezydium Rady Rodziców podjęło inicjatywę wprowadzeni recyclingowego 
podejścia do mundurków szkolnych pozostawianych w biurze rzeczy znalezionych i 
nieodebranych po terminie ogłoszenia utylizacji nieodebranych/porzuconych rzeczy. 
Planujemy podjąć próbę zagospodarowania porzuconych polówek, które uprzednio 
wyprane w pralni, czyste zostaną dostarczane do szkoły w celu udostępnienia 
uczniom potrzebującym. Akcja będzie finansowana z zebranych funduszy Rady 
Rodziców. 
Zakładamy zarówno możliwość wykorzystania ich w sytuacjach awaryjnych dla 
ucznia (np. zabrudzenie) oraz jako wsparcie dla tych, którym taka pomoc byłaby 
potrzebna ze względów ekonomicznych. 
Przewidziane jest postawienie regału, zawierającego opisane rozmiarami pudła, w 
których umieszczane będą czyste koszulki. Zachęcamy rodziców, do przekazywania 



w ten sposób nie używanych już, a pozostających w dobrym stanie koszulek 
mundurkowych. Regał zostanie ustawiony na poziomie szatni, obok windy. 

Padła również propozycja zorganizowania akcji przekazywania polówek przed 
rozpoczęciem roku szkolnego. Akacja taka miałaby charakter społeczny, integrujący 
społeczność i bezpłatny. 

 

6. Tablica ogłoszeń   

Na prośbę prezydium Rady Rodziców umieszczona została magnetyczna tablica 
ogłoszeń, mająca służyć uczniom do komunikacji. Umieszczane na niej mogą być 
wszelki informacje (zarówno organizacyjne, jak i prywatne) istotne dla społeczności 
uczniowskiej, także np. dział zgubiono-znaleziono. Tablica usytuowana przy 
schodach do szatni. 
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